
 Protokoll fra styremøte 5.1.2022 
 Møtenummer:  3/2022 
 Dato:  05.01.2022 
 Kl:  19:00 
 Sted:  Hjemme hos Vigdis 

 Til stede:  Thomas, Vigdis, Martin, Per Erik og Cecilie 
 Forfall:                      Unni 
 Andre til stede: 
 Referent:  Cecilie 

 Sak 01/22  Godkjenninger 

 Innkalling og saksliste 
 Vedtak: Godkjennes 

 Protokoll fra forrige møte ,8.12.21 hjemme hos Thomas. Ingen merknader 
 innkommet. 

 Vedtak: Protokollen godkjennes 

 Sak 02/22  Økonomi 

 Pr. d.d. 114.896,- på ordinær konto. 

 Mottatt kr. 89.772,50 fra Oslofjordens Friluftsråd 15.12.21. 
 73 bookingdøgn og 455 gjestedøgn, en økning i bookingdøgn på 38% 
 sammenlignet med fjoråret. 



 Mva-kompensasjon, mottatt kr. 10.144,- fra Norsk Fyrhistorisk Forening (Norsk 
 Lotteritilsyn) 17.12.21. 
 78.000,- på egen konto fra Sparebankstiftelsen DnB. 

 Buster-båt: innkjøpspris 588.000,-. Vi har mottatt kr. 300.000,- fra Wilhelmsen 
 Foundation, og til resten av beløpet fikk vi et avdragsfritt lån i 3 år. 
 Søknad vil sendes nærmere sommeren til Wilhelmsen Foundation om 
 ettergivelse eller tilskudd til deler av lånet. 

 Sak 03/22  Brannvernansvarlig og mail til kystverket. 

 Rune Hubner har vært brannansvarlig og er pensjonert brannmann, og tar igjen 
 oppgaven som brannansvarlig og hms ansvarlig. Vi informerer kystverket om 
 dette. 

 Sak 04/22  Dotømming 

 Thomas spør Jan Erik Pettersen om tømming av den offentlige doen, og tar 
 kontakt med Skjærgårdstjenesten. 

 Sak 05/22  Valgkomiteen 

 Valgkomiteen er etablert og består av Unni Bang Carlsen og Anne Berit Schmidt 
 -Hansen. Gerd Norma Berntsen har trukket seg. 

 Sak 06//22  OF kystledsesongen 

 3. juni t.o.m. 28. august 2022. Vigdis sender epost til OF. Endringer på info om 
 overnatting for sesongen blir også sendt. Det er nå samme pris for medlemmer 
 og ikke medlemmer i OF. Prisen for 1 natt blir 1600,- for leie av Signalboligen. 

 Sak 07/22  Bøyer/moringer 



 Snakket med dykker og de flytter moringen og de kommer tilbake med datoer 
 for når de kan. De kontakter Martin for datoer. 

 Sak 08/22  Bolærnebåten - Klasseturer - guiding- Sende rapport om transportbehov. 

 Martin sender en rapport om våre behov for transport for sesongen 2022 til 
 Øyvind Sæter, Bolærnebåtene AS, da de søker fylkeskommunen om videre 
 drift. 
 Vi har innhentet priser og ønsker å benytte båten for medlemsturer etter 15. 
 april. 

 Sak 09//22  Neste innkallelse 

 Neste styremøte blir digitalt onsdag den 12.1. 2022 kl.1900.  Martin inviterer på 
 epost. 

 Sak 10/22  Eventuelt, medlemsmøte 

 Vigdis sender ut mail til medlemmer om medlemsmøte den 19.1.22. 


